
Otwock, 6 lipca 2023 r.

Grażyna Kilbach
Radna Powiatu Otwockiego 
Przewodnicząca Rady Powiatu Otwockiego

Pan Krzysztof Szczegielniak
Starosta Otwocki
Za pośrednictwem 
Przewodniczącej Rady Powiatu Otwockiego

Interpelacja
Zgodnie z art. 21 ust. 10 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 oraz z 2023 r. poz. 572) składam interpelację ponowną w sprawie 
rozwiązania problemu dostępności architektonicznej w Liceum Ogólnokształcącym nr I im. K. 
I. Gałczyńskiego w Otwocku.

Uzasadnienie
W nawiązaniu do otrzymanej odpowiedzi na moją poprzednią interpelację pragnę 

zauważyć, iż przyczyna braku uczniów z niepełnosprawnością ruchową wynika właśnie z braku 
przystosowania budynku dla osób o szczególnych potrzebach.

Z odpowiedzi odczytuję, iż uczeń poruszający się na wózku może aplikować do Liceum 
Ogólnokształcącego nr I im. K. I. Gałczyńskiego w Otwocku i w przypadku jego przyjęcia 
w poczet uczniów spowoduje dopiero podjęcie działań inwestycyjnych w zakresie dostępności.

Proszę wybaczyć, ale takie tłumaczenie w mojej ocenie jest nie do przyjęcia.
W związku z informacją o braku dostosowań, uczniowie nie aplikują i nie biorą pod 

uwagę tego liceum, mimo chęci wyboru profilu klas, które są w ofercie Liceum 
Ogólnokształcącego nr I im. K.I. Gałczyńskiego w Otwocku.

Ponownie apeluje do Zarządu Powiatu Otwockiego o szerokie zainteresowanie się 
problemem braku dostępności architektonicznej w Liceum Ogólnokształcącym nr I im. 
Konstantego Ildefonsa Gałczyńskiego w Otwocku dla uczniów niepełnosprawnych ruchowo i 
poruszających się na wózkach.

Proszę o podjęcie we współpracy z Konserwatorem Zabytków i PFRON-em w trybie 
pilnym zdecydowanych działań dla poprawy tej sytuacji.

Informację o powyższym proszę przekazać na mój adres mailowy wskazany w Biurze 
Rady.

Z poważaniem
Grażyna
Dorota Kilbach


